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”Gud ønsker at føre alle folkeslag til frelse”

Prædikeserierne ”Himlen” og ”Helvede” 
forandrer utallige sjæle over hele verden

Efter vi dør, bliver vores k rop 
b e g r a v e t ,  m e n  v o r e s  å n d  e r 
uddødelig og vil leve til evigt tid 
et andet sted. Vi vil enten komme 
til den smukke Himmel eller det 
frygtelige Helvede. 

Siden maj 1984 har Gud givet 
Seniorpastor Dr. Jaerock Lee en 
detaljeret beskrivelse af Himlen. 
Den omhandler blandt andet livet 
i Himlen, Edens Have og Himlens 
ventested. De forskellige boliger 
bliver t i ldelt folk alt ef ter deres 
mål af t ro, lige f ra Paradis, som 
e r  f o r  d e m ,  d e r  k u n  l i g e  h a r 
opnået f relse, t i l  Ny Jer usalem, 
som e r  fo r  de m ,  de r  e r  b leve t 
hellige og har arbejdet t rofast på 
alle områder af deres t ilværelse. 
Dr. Lee formidler budskabet om 
Himlen af to gange med t redive 
prædikener  i  fø r s te  omgang og 
59 prædikener i anden. 

Der ud over har Gud også givet 
ham fyldestgørende oplysninger 
om Helvede, og prædikeser ierne 
”Himlen” og ”Helvede” er blevet 
formidlet til hele verden gennem 
b ø g e r ,  T V  o g  i n t e r n e t .  D i s s e 
bud skabe r  ha r  væk ket  u t a l l ige 
sjæle, som var i åndelig slummer, 
og har før t til dem frelse. 

Søster Cheisusun på 35 år f ra 

Taiwan Manminki rke for tæl ler: 
” J e g  b l e v  f ø r t  t i l  k i r k e n  o g 
lyttede til prædikerne om Himlen 
og Helvede. Så indså jeg, at jeg 
vil le komme i Helvede, hvis jeg 
blev ved med at søge de verdslige 
glæder ef ter forgodtbef indende. 
J e g  a f s k a r  m ig  s e lv  f r a  d i s s e 
v e r d s l i g e  ø n s k e r  o g  f o r s ø g t e 
desperat at bede. Så f ik jeg fred 
i sindet og håb om Himlen.” Hun 
ha r  for m id le t  Guds  kærl ig hed , 
som har givet hende sand lykke, 
t i l  s i n  f a m i l ie  og  f ø r t  de m t i l 
k i rken .  Hendes  fade r,  som va r 
svær t dement, er blevet helbredt 
og er nu helt normal takket være 
Dr. Lees bønner over et  foto af 
ham. 

Broder Aleksandr Tabaranu på 
32 år bor i Moldova. Han så Dr. 
L ees  p r æd i ken  om Helvede  på 
TBN Rusland og oplevede, at den 
forand rede hans l iv.  Han siger: 
”Jeg har i lang tid været i smerte, 
f o r d i  j e g  b e g i k  s y n d e r ,  s e l v 
om jeg sy ntes ,  a t  jeg levede et 
kristent liv. Da jeg hør te, at folk 
i Helvede ville blive sydet i i ld, 
blev jeg svært chokeret. Derefter 
søg te  jeg  D r.  Lees  præd i kene r 
på internettet og lyt tede til dem. 
Jeg  blev  e n  s a nd  k r i s t e n ,  som 

gør sit bedste for at opnå hjer tets 
hel l iggørelse,  og har nu vejledt 
mange mennesker.”

Ha n s  mor,  Ta t i a n a  Ta ba r a nu 
v a r  v e d  a t  d ø  a f  e n  a k u t 
h j e r t e l u n g e s ygd o m ,  m e n  b l e v 
helbredt, da hun modtog Dr. Lees 
b ø n ,  som blev  op t a ge t  ve d  e n 
gudstjeneste. 

Diakon isse Soonja Cho på 63 
år bor i Flor ida, USA. Hun blev 
mege t  ove r r a ske t  ove r  a t  s e ,  i 
hvo r  h ø j  g r a d  p r æ d i ke ne n  om 
H e l v e d e  s t e m t e  o v e r e n s  m e d 
d e  b i b l e s ke  o p t e g n e l s e r .  Hu n 
ly t tede t i l  Dr.  Lees prædikener 
p å  M a n m i n  C e n t r a l k i r k e s 
h j e m m e s i d e  o g  b l e v  f y l d t  a f 
H e l l i g å n d e n .  H u n  b e k e n d e r : 
”Hvis  jeg i k ke havde mødt  Dr. 
Lee,  v i l le  jeg for t sat  tæn ke,  a t 
jeg var på vej til Himlen, selv om 
det ikke var t i lfældet.” Hun har 
for m id le t  Dr.  Lees  præd i kener 
t i l  sine amer ikanske ven ner og 
bekend t e ,  og  dele r  l ive t s  b rød 
med dem. 

G i d  g i v e r  h v e r t  å r  e n d n u 
me r e  d e t a l j e r e d e  b e s k r ive l s e r 
a f  H i m l e n  o g  H e l v e d e .  D e 
f o r k l a r i n g e r ,  D r .  L e e  h a r 
modtaget ,  e r  blevet  samlet  i  to 
værker. Der er tale om de to bind 

H i m l e n  I  &  I I  s a m t  H e l v e d e . 
Hi mle n  I  e r  b leve t  ove r s a t  og 
dist r ibueret på 32 sprog, Himlen 
I I  på 21 sprog.  Bogen Helvede 
f indes nu på 34 sprog. 

Bøge r ne  e r  t i l  r å d ig hed  ove r 
hele  Korea i  Kyobo Bogcente r, 
Yo u n g p o o n g  B o g h a n d e l  o g 
Ye s 2 4 .  D e  f i n d e s  o g s å  p å 
a m a z o n .c o m ,  s o m  e r  e n  a f  d e 
s t ø r s t e  b o g h a n d l e r  i  v e r d e n ; 
Baker & Taylor, en detailhandel 
i  USA;  og  A ncho r,  e n  k r i s t e n 
detai lhandel.  Bøger ne er blevet 
d i s t r i b u e r e t  ve r d e n  ove r.  D e r 
ud over  e r  de  t i l  r åd ighed som 
e - b ø g e r  i  K i n d l e ,  i B o o k s ,  o g 
Google Play Book. 

E n  l æ s e r  f o r t æ l l e r  i  s i n 
a n m e l d e l s e  p å  h j e m m e s i d e n 
goodreads.com: ”Fra det øjeblik 
j e g  å b n e d e  b o g e n ,  b l e v  j e g 
fascineret af det forbløffende og 
k r a f t f u lde  bud sk ab.  Jeg  f ø l t e , 
a t  Dr.  Jae rock Lee  ha r  e t  nær t 
f æ l l e s s k a b  m e d  G u d ,  o g  h a n 
fo r k l a r e r  d e t a l j e r e t  om E d e n s 
Have; om de himmelske bosteder, 
som tildeles alt efter målet af tro; 
og om livet i Himlen, miljøet, og 
faciliteterne inklusiv den gyldne 
vej,  skybilerne, og englene som 
tjener beboerne i Himlen.”
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I  s enes t e  udgave  a t  Manmin 
N y h e d s b r e v  f o r t a l t e  j e g ,  a t  i 
overensstemmelse med loven om 
indløsning af land (Tredje Mosebog 
25:23-27), skal menneskehedens 
frelser først og fremmest være et 
menneske med ånd, sjæl og krop. 
For det andet må han ikke være 
efterkommer af Adam, som var synder. 

I dag vil vi se nærmere på den tredje 
og fjerde kvalifi kation og på grunden 
til, at kun Herre Jesus kunne opfylde 
dem og blive vores Frelser. 

1. Jesus har den åndelige kraft til 
at overvinde den fjendtlige djævel. 

Når man skal redde de soldater, 
som er blevet taget til  fange på 
slagmarken, kræver det, at man har 
styrke til at overvinde fjenden. På 
samme måde kræver det åndelig kraft 
til at overvinde fjenden, når man skal 
redde menneskeheden, som er blevet 
slaver af den fjendtlige djævel. I det 
åndelige rige kommer kraften fra at 
være syndfri. Ligesom mørket drives 
bort af lyset, kan folk overvinde de 
onde ånder, som tilhører mørket, når 
de hviler helligt i lyset uden nogen 
form for synd. 

Der  e r  to  fo rmer  fo r  synder : 
Arvesynden og de synder, folk selv 
har begået. ”Arvesynden” henviser 
til de syndefulde egenskaber, som 
overleveres til os fra Adam gennem 
vores forældre, og ”de synder, vi selv 

har begået”, henviser til de synder, folk 
begår under deres liv i denne verden. 
Nogle mennesker vil måske synes, 
at uanset om folk har et ondt hjerte, 
så er de ikke syndere, hvis ikke de 
begår onde handlinger. Men i åndelige 
termer er et menneske synder, hvis han 
har synd i hjertet (Første Johannesbrev 
3:15; Matthæusevangeliet 5:28). Et 
individ, som har syndet i gerning eller 
i hjertet, har derfor ikke kraft til at 
frelse menneskeheden. 

Alle de mennesker, som er blevet 
født efter Adams synd, er født med 
arvesynden og har selv begået synder 
gennem deres liv. Men Jesus blev 
omvendt undfanget ved Helligånden, 
og er derfor ikke efterkommer af 
Adam. Så Jesus blev født  uden 
arvesynden, og han var så hellig, 
at han adlød alle Guds ord, lige fra 
han blev født. Så Jesus begik ikke 
nogen synder gennem sit liv her på 
jorden (Hebræerbrevet 7:26; Første 
Petersbrev 2:22).

Derfor havde Jesus kraft til at frelse 
menneskeheden fra den fjendtlige 
djævel og han var ikke underlagt 
lovens forbandelse, som dikterer, at 
”syndens løn er død” (Romerbrevet 
6:23). Da han var syndfri, kunne 
han frelse alle synderne, og med sin 
åndelige autoritet regerede han over alt 
i universet. 

Denne bestemmelse i loven for det 
åndelige rige gælder ikke kun for 
Jesus, men også for Guds børn, som 
tror på Jesus. Hvem som helst, der 
elsker Gud og lever ved hans ord, 
har åndelig kraft til at uddrive den 
fjendtlige djævel og Satan i Jesu Kristi 
navn, så de onde ånder må give efter 
for denne kraft og forsvinde. 

Jeg har haft sådanne oplevelser 
utallige gange. Før jeg begyndte at 
tro på Gud, kæmpede jeg altid med at 
betale for medicin og hospitalsbesøg, 
for jeg led af en række forskellige 
sygdomme gennem syv år. Men efter 
jeg tog imod Herre, har jeg levet ved 
ordet og hele min familie har været 
sund og rask uden nogensinde at tage 
på hospitalet. 

Når jeg har befalet og bedt i Jesu 
Kristi navn, er folk blevet helbredt 
for alle former for uhelbredelige og 
dødelige sygdomme inklusiv kræft, 
leukæmi, AIDS og mange andre. De 

blinde, døve og stumme er blevet 
kureret, kulilteforgiftning er blevet 
uddrevet og onde ånder er blevet stødt 
bort. 

Der er ingen i menneskehedens 
historie – undtagen Jesus – som kan 
opfylde kvalifikationerne til at være 
Frelseren. Mennesker såsom Buddha, 
Konfucius og Sokrates er alle blevet 
født med arvesynden, fordi de er 
efterkommere af Adam. Kun Jesus er 
kvalifi ceret til at være menneskehedens 
Frelser.

2. Jesus havde kærlighed nok til 
at ofre sit liv.

Hvis et menneske skal straffes 
som kriminel, fordi han ikke har 
tilbagebetalt sin gæld, kan han undgå 
straffen, hvis han har en velstående 
bror, som betaler gælden på hans 
vegne. Men den velstående bror vil 
kun betale gælden, hvis han elsker sin 
skyldige bror nok til at gøre det, selv 
om det betyder et stort tab for ham 
selv. 

På samme måde kan jord kun 
indløses i overensstemmelse med 
loven om indløsning af land, når den 
nærmeste slægtning til den, der har 
solgt jorden, er villig til at hjælpe af 
ren kærlighed. Det gælder også for 
menneskehedens befrielse fra deres 
synder. 

Selv om Jesus opfyldte de tre andre 
betingelser for at være frelser, så kunne 
han ikke have forløst den syndefulde 
menneskehed fra deres overtrædelser 
uden kærlighed. Han gennemgik en 
kolossal mængde lidelser og stor 
fortvivlelse på syndernes vegne, bedre 
kendt som ”dødens straf”, for at blive 
menneskehedens frelser. Op til sin 
død blev Jesus behandlet som om, 
han var den værste og ondeste af alle 
forbrydere; han blev udsat for alle 
former for hån og afsky, korsfæstet og 
efterladt til at udgyde sit vand og blod. 

Der er mange måder at henrette 
forbrydere på, men ifølge loven i 
det åndelige rige skulle den Frelser, 
som skulle forløse menneskeheden 
fra deres synder, ikke kun dø, men 
henrettes ved at blive hængt på et 
trækors og bløde ihjel. I Galaterbrevet 
3:13 står der: ”Kristus har løskøbt os 
fra lovens forbandelse ved selv at blive 
en forbandelse for vores skyld – der 

står jo skrevet: ’Forbandet er enhver, 
der hænger på et træ.’” 

”Lovens forbandelse” henviser her 
til den åndelige lov i Romerbrevet 6:23, 
som siger: ”Syndens løn er død.” Da 
døden, lovens forbandelse, kom over 
synderne i overensstemmelse med 
loven i det åndelige rige, skulle den 
måde, hvorigennem Frelseren skulle 
frelse menneskeheden fra deres synder, 
også være i overensstemmelse med 
loven i det åndelige rige. Det betød, at 
Frelseren skulle hænges på et træ på 
vegne af de forbandede syndere. 

Det samme gjaldt for det, at frelseren 
skulle bløde til døde. I Tredje Mosebog 
17.14 står der: ”Blodet er livet i alt 
kød.” Og i Hebræerbrevet 9:22 mindes 
vi om: ”Efter loven bliver næsten alt 
renset med blod, og der finder ingen 
tilgivelse sted, uden at der udgydes 
blod.” For ”blod” er det samme som 
”liv” i åndelig forstand, og Frelserens 
blod var nødvendigt for at synderne 
kunne opnå tilgivelse og få liv. 

Mennesket kunne dog ikke forløses 
fra sine synder ved ethvert menneskes 
blod, men kun ved blod, som var rent 
og skyldfrit, og ikke havde nogen 
syndefulde egenskaber. Hvorfor opgav 
dette syndfrie menneske sit liv på så 
brutal vis for andres skyld?

Et sådant offer kan kun gennemføres 
af et menneske, som elsker andre mere 
end sit eget liv. Han kan kun blive 
Frelseren, hvis han elsker synderne 
nok til at tage korsets lidelser og 
elendighed på deres vegne. Jesus 
blev vores frelser ved at udvise denne 
kærlighed overfor menneskeheden 
(Romerbrevet 5:7-8).

Brødre og søstre i Kristus, Guds 
kærlighed er ikke foranderlig og søger 
ikke sit eget. Gennem denne kærlighed 
har Gud givet os sin enbårne søn, selv 
om vi var ulydige syndere. Dette er 
den sande kærlighed, hvormed Jesus 
ofrede sit liv for de syndere, som 
hånede ham og korsfæstede ham, selv 
om han var deres frelser. 

Jeg beder i Herrens navn om, at I 
hver især vil indse, at kun Jesus er 
vores Frelser; tage imod Kristus; opnå 
frelse og ikke mindst sand tro, sådan at 
I kan føre talrige andre sjæle tilbage til 
frelsens vej. 

Hvorfor er Jesus vores eneste 
Frelser? (2)

”Og der er ikke frelse 

i nogen anden, ja, 

der er ikke givet mennesket noget 

andet navn under himlen, 

som vi kan blive frelst ved” 

(Apostlenes Gerninger 4:12).

Seniorpastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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Udgivet af Manmin Centralkirke  

”Det er ham [Gud], der giver alle ting liv og ånde og alle ting.” (Apostlenes Gerninger 17:25) 
”Og der er ikke frelse ved nogen anden, ja, der er ikke givet mennesker noget andet navn under himlen, som vi kan blive frelst ved.” (Apostlenes Gerninger 4:12) 

1. Manmin Centralkirke tror, at Bibelen er Guds Ord, som er 
    fuldendt og fejlfrit.
2. Manmin Centralkirke tror på Gud Treenighedens enhed og 
    virke: Gud den Hellige Fader, Gud den Hellige Søn, og Gud 
    Helligånd. 
3. Manmin Centralkirke tror, at vi kun bliver tilgivet vores 
    synder ved Jesu Kristi forløsende blod.

4. Manmin Centralkirke tror på Jesu Kristi genopstandelse 
    og himmelfart, hans genkomst, Tusindårsriget og den evige 
    himmel. 
5. Medlemmerne af Manmin Centralkirke bekender deres tro 
    gennem ”Apostlenes Trosbekendelse” hver gang
    de mødes, og de tror på det bogstavelige indhold af
    bekendelsen.

Nanmin  M
Danish
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Intet er umuligt med tro!
Gud ønsker at give sine elskede børn alt det bedste. 

Mange troende kan aflægge vidnesbyrd, fordi de tror og sætter deres lid til Guds kraft. 

Da jeg var 21, havde jeg en knude i  halsen. 
Den blev opereret væk. Under operationen kom 
nerverne i min hals og mine ører til skade. Det 
begyndte at ringe for mine ører dag og nat. Fra 
hospitalets side sagde de, at når først nerverne 
var blevet beskadiget, ville det være umuligt at 
rette op på skaden. 

J e g  fo r s ø g t e  a t  h o l d e  d e t  u d  a l e n e ,  m e n 
realiteterne var så barske. Selv om jeg ikke kunne 

høre ret godt, undlod jeg at vise andre mennesker min smerte og holdt 
det bare for mig selv. 

I mar ts 2016 tog jeg t i l  Seoul for at være med i Cent ralk i rkens 
gudst jeneste for Kvindemissionen i det store k i rkerum. Mens jeg 
lyttede til Dr. Lees prædiken, hørte jeg pludselig lyden af en myg ved 
mit øre! Jeg spurgte diakonissen ved siden af mig, om hun havde hørt 
lyden af en myg. Men hun sagde, at der ikke var nogen myg i rummet, 
så jeg tænkte, at jeg havde hørt forkert og tog det ikke særlig alvorligt. 
Lidt efter hørte jeg den samme lyd igen. Jeg viftede med hånden nær 
mine ører for at jage myggen væk. 

Så skete det tredje gang, at jeg hørte den samme lyd. Pludselig blev 
der st ille omkring mig, og jeg følte, at mine ører var fuldkommen 
åbne. Jeg kunne høre Senior pastorens stemme klar t og rent.  Min 
hørelse var blevet normal igen efter 42 år. Halleluja!

Sidst i juli 2016 blev jeg deprimeret, efter at jeg var 
blevet franarret en stor sum penge. Det gav mig stor 
fortvivlelse og smerte. Jeg angrede min tåbelighed og 
bad dag og nat med tårer. Men jeg kunne ikke sove på 
grund af den dybe sorg og lidelse. Jeg tabte mig, og 
mit hjerte slog hurtigt. 

Mens jeg spekulerede på, hvordan jeg kunne 
løse problemet, kom Pastor Peter Bae fra min kirke 
med det råd, at jeg skulle besøge Korea og mødes 

med Seniorpastor Dr. Jaerock Lee. Først i oktober besøgte jeg så Manmin 
Centralkirke under gudstjenesten til fejring af det 34. jubilæum. Jeg var så 
heldig at trykke seniorpastorens hånd, og jeg havde det som om, jeg var i 
himlen, for både jubilæumsgudstjenesten og de forskellige begivenheder i 
den forbindelse var fulde af nåde. 

Da jeg kom tilbage til Australien, indså jeg, at den depression, som havde 
plaget mig så meget, var forsvundet. Jeg fik fred og led ikke længere af 
søvnløshed. Nu har jeg fået økonomiske velsignelser og betalt en stor del af 
min gæld tilbage. Jeg er lykkelig over at leve med håb om Himlen. Halleluja!

I  2011 f ik jeg d iagnosen hepat it is  C, og jeg 
led under at mine nyrer, mit hjer te og min milt 
f ungerede dårl ig t .  Jeg f ik koldsved over hele 
kroppen og havde en stikkende smerte i hjer tet. 
Jeg fik let åndenød, når jeg gik op af trapper. Jeg 
havde mange problemer i mit dagligl iv, og f ik 
medicinsk behandling på hospitalet, samtidig med 
at jeg fulgte en streng diæt. Men min situation var 
uforandret. 

I november 2015 begyndte jeg imidler t id at komme i Mongoliets 
Manminkirke, og jeg blev st raks helbredt for akut åndenød. I de 
forudgående 15 år havde jeg hver eneste nat haft svært ved at trække 
vejret. Jeg måtte leve med frygt og smerte. Men da jeg modtog bønnen 
med et lommetørk læde, som Dr. Lee havde bedt over,  f ra Pastor 
Botzorig (Apostlenes Gerninger 19:11-12), blev jeg straks helbredt. Jeg 
oplevede Guds kraft, så snart jeg kom i kirke, så jeg fik stor tro på den 
levende Gud. Mens jeg lyttede til seniorpastorens prædikener på GCN, 
indså jeg, at jeg havde begået mange synder. 

I december 2016 besluttede jeg for at gennemføre en 31 dage lang 
faste med bøn. Der kom blod ud af munden på mig, men jeg overvandt 
vanskelighederne med tro. Efter fasten blev jeg ved med at bløde ind 
imellem, men det bekymrede mig ikke. 

Den 28. januar 2017 modtog jeg endnu en bøn med lommetørklæde 
ved et  møde i  k i rken. Deref ter kom der ik ke længere blod ud af 
munden på mig. Men det mest forbløffende var, at lægeundersøgelsen 
viste, at jeg var blevet helbredt for hepatitis C og at mine nyrer, mit 
hjerte og min milt nu er helt normale. Halleluja! 

Seniordiakonisse Jeongnim Kwak, 64 år, New Gwangju Manminkirke

Broder Chendsuren, 36 år, Mongolia Manminkirke

Den 9. februar 2017 følte jeg en smerte i venstre 
armhule. Det blev værre og værre. Til sidst kunne jeg 
ikke bevæge kroppen, når jeg indåndede dybt eller 
hostede. Den 11. februar var smerten så alvorlig, at 
jeg hverken kunne sidde eller ligge. Jeg måtte stå op 
hele natten. Men da jeg modtog Seniorpastoren Dr. 
Jaerock Lees bøn over det Automatiske Svarsysten 
(ARS), blev smerten lindret en smule. 

Den 12. februar, da jeg modtog Pastor Heesun 
Lees bøn med et lommetørklæde, som Dr. Lee havde bedt over (Apostlenes 
Gerninger 19:11-12), fi k jeg en kølig fornemmelse, der hvor det havde gjort 
ondt. Samme nat sov jeg godt og havde næsten ingen smerter. 

Den 13. februar tog jeg på hospitalet, hvor jeg f ik foretaget en CT 
scanning. Lægen fortalte mig, at lungebetændelsen var begyndt 10 dage 
tidligere, og havde udviklet sig til lungehindebetændelse. Han sagde 
desuden, at jeg skulle behandles på hospitalet. Han mente, det ville være 
farligt for mig, hvis jeg ikke gjorde det, for lungehindebetændelse er svær at 
kurere uden medicinsk behandling. Men jeg var fast besluttet på, at jeg ville 
helbredes gennem troen. 

Samme aften tog jeg til et Daniel Bønnemøde. Jeg angrede, at jeg ikke 
havde forstået andre, og at jeg havde følt ubehag, nag og had mod andre 
mennesker. Jeg angrede med tårer. Derefter forsvandt smerten fuldkommen, 
og  jeg  havde  i k ke  f le re 
vanskeligheder. 

Den 17. februar var jeg 
t i l  u n d e r s ø g e l s e  i g e n . 
Lægen sagde: ”Der er ikke 
længere lungebetændelse, 
o g  i n g e n  s p o r  a f 
lungehindebetændelse.” Han 
sagde, at jeg var sund og 
rask. Halleluja!

Diakon Kwangwoo Lee, 44 år, sogn 11, Manmin Centralkirke 

Diakonisse Cynthia McMillan, 57 år, Sydney Manminkirke, Australien

Før bønnen Efter bønnen

▲ Unormalt røntgenbillede 
af lungehulen, ribbenene og 

mellemgulvet

▲ Normalt røntgenbillede af 
lungerne

”Jeg begyndte at høre efter 42 år”

”Jeg blev helbredt for akut åndenød og 
hepatitis C”

”Jeg blev helbredt for lungehindebetændelse, 
som var forårsaget af lungebetændelse”

”Jeg blev helbredt for alvorlig 
depression”



Nr. 52  28. maj, 2017 Nanmin  MVidnesbyrd4

Telefonnr.: 82-70-8240-2075  
www.urimbooks.com
urimbook@hotmail.com

Telefonnr.: 82-2-824-7107
www.gcntv.org
webmaster@gcntv.org

Telefonnr. : 82-2-818-7039 
www.wcdn.org
wcdnkorea@gmail.com

Manmins Internationale Seminar

Telefonnr.: 82-2-818-7334 
www.manminseminary.org
manminseminary2004@gmail.com

Verdensomspændende Netværk Af Læger
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Da jeg havde arbejdet for LG som leder 
i 23 år, blev jeg overf lyttet til en japansk 
virksomhed, som producerede halvledere, 
og arbejdede der som udviklingschef. I 
september 2016, da jeg havde været der i 
9 år, fik jeg besked om, at de ikke kunne 
forny min kontrakt. De havde besluttet sig 
for at udskifte deres ledere, idet økonomien 
i Korea udviklede sig i en retning, som var 
ufordelagtig for dette firma. 

Jeg talte med Seniorpastor Dr. Jaerock Lee 
om min situation. Han bad for, at jeg ville 
blive ført til den bedste vej. Så besluttede 
jeg mig for at bede om hjælp i det sociale 
netværk, jeg havde etableret, og deres 
headhuntere. Jeg havde i en periode rigtig 
travlt med at lægge planer og gennemføre 
dem. Men mod mine forventninger var der 
ikke nogen tilbud, som interesserede mig. 
Fra januar 2017 begyndte jeg at arbejde som 
bestyrelsesmedlem i en virksomhed, der 
foretog risikovurdering. Det var ikke lige 
mit område, så jeg var ikke tilfreds med arbejdet. Set i tilbageblik tror jeg, 
at jeg forsøgte at klare mig selv i stedet for at bede Guds om hjælp gennem 

bøn.
Den 20. februar begyndte et ekstraordinært 

Daniel Bønnemøde. Jeg bad oprigtigt om at 
bære velsignelsens frugt, og bønnen varede 
i alt hele 42 dage. Efter den første omgang 
bønner fik jeg jobtilbud fra to firmaer, men 
de syntes, at jeg havde for stor joberfaring. 
Tilbudene blev i sidste ende trukket tilbage 
af uventede årsager. 

Jeg stolede på, at Gud ville lede mig på 
rette vej, idet Seniorpastoren bad for mig, 
og jeg bad for i højere grad at sætte min 
lid til Gud. På dag nr. 40 i sidste uge af det 
ekstraordinære Daniel Bønnemøde blev jeg 
tilbudt jobbet som manager for et firma, der 
producerer komponenter til LG Electronics. 
Det blev of fent l igg jor t  på KOSDAQ. 
Omsætningen nåede op på 100 millioner 
dollars. Bestyrelsesformanden sagde, at jeg 
skulle sige til ham, hvad jeg ville have, og 
han accepterede mine krav. Jeg startede i 
den nye stilling den 1. april. Halleluja!

Jeg takker og ærer Gud, som lærte mig at sætte min lid til ham og førte 
mig til den bedste vej.

”Jeg blev ført ind på 
den bedste vej ved Guds 

nåde”
Ældre Jangseok Ahn, 57 år, 

sogn 18, Manmin Centralkirke 

Da jeg var først i tyverne, var der 
en svejseflamme, som fløj op i mit 
højre øje, mens jeg var i gang med 
at reparere en bil. Fra da af begyndte 
mit syn at svigte. Når jeg så på noget, 
der var langt væk, virkede det ofte som 
om, luften flimrede for mit højre øje. Det gav mig 
alvorlige hovedpiner. Min venstre øje begyndte 
også at svigte, så mit syn var 0.8/0.2.

Jeg måtte have briller på, når jeg skulle køre bil. 
Forskellen mellem synet på de to øjne gav mig ofte 
hovedpiner. Det var svært for mig at fokusere på 
noget, inklusiv at læse bøger. Når det blev mørkt, 
havde jeg svært ved at se. 

Jeg ønskede virkelig at blive helbredt. I 
august 2016 modtog jeg under Sommerrefugiet 
Seniorpastor Dr. Jaerock Lees bøn for de syge med 
stor længsel, og jeg fik tro på, at mit syn ville blive 
bedre. Derefter gik jeg til gudstjeneste som altid, 
men teksterne på skærmen begyndte at se klare og 
tydelige ud til forskel fra, hvordan det havde været 
før. Jeg begyndte at se godt selv om natten. 

Den 21. oktober fik jeg foretaget en synsprøve, 
som viste, at mit 
s y n  v a r  b l e v e t 
forbedret til 1.2/0.7. 
Jeg takker og ærer 
Gud. 

I marts 2013 blev jeg gift, og jeg nød livet 
som nygift. Men jeg f ik en spontan abort, og 
derefter kunne jeg ikke blive gravid, uanset 
hvor meget, jeg forsøgte. Jeg blev undersøgt, 
og lægen sagde, at det ikke ville være muligt 
for mig at få børn. Han vidste ikke hvorfor. 
D e t  v a r  m e g e t 
s m e r t e f u l d t  f o r 
mig. 

M i n  m a n d 
t r ø s t e d e  m i g  o g 
f o r e s l o g ,  a t  v i 
skulle opsøge mere 
e r f a r n e  l æ g e r . 
Jeg tog t i l mange 
fo r ske l l ige ,  me n 
deres svar var det 
samme. 

M i n  d rø m blev 
knust, og jeg havde 
ikke længere noget håb. Vi brugte en masse 
penge på fer t i l itetsklinikker og f ik en stor 
gæld. Det var en elendig situation, og jeg græd 
hele dagen. Jeg fik endda kronisk hovedpine. 

Men så fik jeg en god nyhed af en bekendt. 
Hun talte om de kraftfulde gerninger, der blev 
manifesteret af Dr. Jaerock Lee, Seniorpastor i 
Manmin Centralkirke, og hun sagde, at hvis jeg 
modtog hans bøn, ville jeg måske få et barn. 

Jeg var på daværende t idspunkt blevet så 
svag, at jeg of te faldt om. Jeg kunne heller 
i k ke spise  ordent l ig t .  I  v inte ren 2013 tog 
jeg t i l  Delh i Manminki rke for første gang 

med min families hjælp. Jeg modtog en bøn 
med et lommetørklæde fra Pastor John Kim 
(Apostlenes Gerninger 19:11-12). Forbløffende 
nok begyndte jeg straks at spise godt igen, og 
jeg fik mit tidligere gode helbred tilbage. Jeg 
begyndte at leve normalt. 

Som tak for denne 
nåde, forsøgte jeg at 
l e ve  ve d  G u d s  o r d 
og udbrede Guds og 
Her rens nåde og de 
kraftfulde gerninger, 
der blev manifesteret 
a f  D r .  L e e .  M i n 
familie og slægtninge 
blev ført til kirken. 

Deref te r  følt e  jeg 
m i g  t i l s k y n d e t  a f 
hjertet til at modtage 
Seniorpastorens bøn. 

Midt i marts 2016 sende jeg en forespørgsel 
o m  b ø n  f o r  u n d f a n g e l s e  t i l  M a n m i n 
Centralkirke for at modtage Seniorpastorens 
bøn.  Mind re end en måned ef te r,  han bad 
for mig, undfangede jeg et barn, og den 19. 
januar 2017 fødte jeg en køn og sund lille pige. 
Halleluja!

Men det var ikke alt: Min mand f ik nogle 
penge fra sin arbejdsplads, som de ellers ikke 
havde kunne betale, så vi kunne betale hele 
vores gæld tilbage. Jeg takker og ærer Gud, 
som forandrede min for tvivlelse til håb. Jeg 
takker også Seniorpastoren, som bad for mig. 

”Jeg blev helbredt for 
amblyopi (dovent øje), kronisk 

hovedpine og dårligt syn”

”Jeg blev mor efter en bøn om undfangelsens velsignelse, 
som var hinsides tid og rum”
Søster Kavita, 25 år, Delhi Manminkirke, Indien

m 

▲ Hans syn blev forbedret 
fra 0.8/0.2 til 1.2/0.7

▲ Søster Kavitas familie (yderst til venstre) med hendes søster, 
svoger, nevøer og niecer.

Diakon Seongkyu Kim, 46 år, sogn 2, 
Manmin Centralkirke


